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Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

z 1. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 21. januára 2015 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Úvod rokovania 

 

Rokovanie otvoril primátor mesta Košice MUDr. Richard Raši, PhD., MPH v zasadačke 

Mestskej rady v budove Magistrátu mesta Košice.  

 

K programu rokovania 

 

p. Raši, primátor mesta – Uviedol, že si dovolil iniciovať zvolanie prvého zasadnutia Rady 

starostov, nakoľko doterajší predseda Rady starostov p. Rudolf Reštei nebol do funkcie 

starostu opätovne zvolený. Pripomenul, že Rada starostov je spoločný orgán mestských 

častí. Radu starostov zastupuje navonok predseda Rady starostov, ktorý zabezpečuje 

komunikáciu medzi orgánmi mesta a Radou starostov, ako reprezentant mestských častí. 

Predseda Rady starostov je z titulu svojej funkcie členom mestskej rady.  

Predmetom rokovaní Rady starostov by mali byť materiály, ktoré sú  predkladané na 

mestskú radu a mestské zastupiteľstvo, lebo sa dotýkajú samosprávneho života 

mestských častí. Tieto materiály by sa mali prerokovať a zobrať na vedomie, prípadne 

k ním prijať stanovisko formou uznesenia. Štandardným postupom pri zvolávaní Rady 

starostov a jej zasadnutí, bolo, že sa spravidla zvolávali po rokovaniach mestskej rady. 

Je na dohode starostov, kedy sa budú stretávať.  

Program dnešného rokovania bol doručený v pozvánke a preto hneď pristúpili k voľbe 

predsedu Rady starostov a jeho podpredsedu, ktorý predsedu počas jeho neprítomnosti 

zastupuje. 

- - -  

Bod č. 2 

Kreovanie Rady starostov a jej orgánov 

 

p. Raši, primátor mesta – Požiadal o návrhy na predsedu Rady starostov. 

 

p. Betuš, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Navrhol, aby sa predsedom Rady 

starostov stal Ing. Ján Jabubov, starosta MČ Košice – Západ. 

 

p. Raši, primátor mesta – Neodzneli ďalšie návrhy zo strany starostov. Pred samotným 

hlasovaním skonštatoval, že Rada starostov je uznášania schopná a zúčastnilo sa jej 

všetkých 22 starostov a starostiek MČ. Rada starostov súhlasila, aby o predsedovi RS 

hlasovali verejne zdvihnutím ruky. 

Predniesol návrh uznesenia: Rada starostov v Košiciach volí za predsedu Rady starostov 

v Košiciach Ing. Jána Jakubova.  

 

Hlasovanie č. 1 - za: 19, proti: 0, zdržali sa: 3 
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p. Raši, primátor mesta – Skonštatoval, že za predsedu Rady starostov bol zvolený Ing. Ján 

Jakubov, starosta MČ Košice – Západ a požiadal ho, aby sa ujal ďalšieho vedenia 

rokovania a pokračoval v rokovaní v zmysle schváleného programu. 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Poďakoval sa za prejavenú dôveru, ktorá mu zo stany 

starostov bola daná a zvolili si ho za svojho predsedu. Uviedol, že je potrebné zvoliť aj 

podpredsedu Rady starostov. Dodal, že nakoľko je nepísaným pravidlom, že ak je za 

predsedu Rady starostov zvolený starosta z veľkej mestskej časti, tak jeho podpredseda 

by mal byť z malej mestskej časti. To platí aj v opačnom garde, to znamená, že ak by 

predsedom RS sa stal starosta z malej MČ, tak podpredseda by mal byť zvolený 

z veľkej MČ. 

 Požiadal starostov o ich návrhy na podpredsedu Rady starostov. 

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Navrhol, aby sa podpredsedom Rady starostov stal 

JUDr. Marek Kažimír, starosta MČ Košice – Krásna aj z dôvodu, že v predchádzajúcom 

období už bol v tejto funkcii a tak má skúsenosti.  

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Ďalšie návrhy neodzneli. Opýtal sa, či je všeobecný 

súhlas, aby o podpredsedovi RS hlasovali verejne. Rada starostov súhlasila.  

 Predniesol návrh na uznesenie: Rada starostov v Košiciach volí za podpredsedu Rady 

starostov JUDr. Mareka Kažimíra.  

 

Hlasovanie č. 2 - za: 20, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že za podpredsedu RS bol zvolený JUDr. 

Marek Kažimír. 

- - - 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Ján Nigut a Mgr. Ľubomír Grega 

- - - 

 

Bod č. 3 

Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa 19.01.2015 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Dal slovo p. primátorovi. 

 

Návrh programového rozpočtu mesta Košice na roky 2015 – 2017 

 

p. Raši, primátor mesta – Uviedol, že najdôležitejším materiálom, ktorý sa bude na najbližšom 

mestskom zastupiteľstve vo februári schvaľovať a ktorý sa najviac dotýka života 

a činnosti MČ bude Návrh programového rozpočtu mesta Košice. Stanoviská z Rady 

starostov, z komisií pri MZ alebo mestskej rady mávajú najmä odporúčací charakter. 

Rada starostov však má jednu kompetenciu, ktorá je pre mestské zastupiteľstvo 

záväzná, a to je schválenie rozpočtu mesta Košice. Pokiaľ rozpočet mesta Košice nie je 

odsúhlasený, nemôže byť predložený. Vyjadrenia RS k ostatným materiálom majú 

odporúčací charakter. Zasadnutí RS sa budú pravidelne zúčastňovať odborné útvary 

magistrátu a riaditeľ Magistrátu podľa potreby k predloženým materiálom. Na prípadne 

otázky zo strany starostov môžu byť prizvaní samotní vedúci odborných útvarov, aby 

zodpovedali na otázky.  
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 Návrh rozpočtu a ostatné materiáli boli rozoslané elektronickou formou. Predložený 

návrh programového rozpočtu mesta na roky 2015 - 2017 je spracovaný tak, ako vždy, v 

súlade s legislatívou, stanovenými prioritami mesta a zahŕňa aj rozpracované a 

nedokončené projekty z predchádzajúceho roka. Reakcie, ktoré sa šíria zo strany 

poslanca Poláčka, že nie je predložený legitímne uviedol, že predloženie rozpočtu je 

úplne legitímne, spĺňa všetky pravidlá napriek tomu, že neprešiel Finančnou komisiou, 

ktorá bola vykreovaná, ale momentálne nemá žiadnych členov a preto zatiaľ nie je 

funkčná. Schválenie rozpočtu mesta Košice v mestskom zastupiteľstve nebude môcť 

byť nikým spochybnené.  

Najpodstatnejšou časťou rozpočtu pre starostov je nepochybne návrh prerozdelenia 

podielových daní pre mestské časti v roku 2015. Podielové dane pre mestá a obce sú 

prerozdeľované podľa výnosov dane z príjmov fyzických osôb v SR, ktorá sa v roku 

2015 určuje na úrovni 68,5 percent. Toto percento štát SR bude prerozdeľovať na 

všetky mestá a obce, ktorých je viac ako 2900. Vlani to bola úroveň 67 percent a od 

roku 2016 by to malo byť na úrovni 70 percent. Dodal, že p. Hlinka, starosta MČ 

Košice – Juh vie o otázkach a fungovaní Združenia miest a obcí Slovenska (ZMOS) 

najviac, pretože nás aj regionálne zastupuje. Vo finančnom vyjadrení by mal byť tento 

nárast pre naše mesto v roku 2015 v objeme 5,7 mil. eur. Je to pozitívne, ale zároveň aj 

negatívne, pretože tieto prostriedky sú prioritne poukazované na zvýšené výdavky na 

mzdy a platy pedagogických zamestnancov v priemere o 5 percent a pre 

nepedagogických zamestnancov v školstve, zvýšené výdavky na mzdy a platy 

zamestnancov verejnej správy, vrátane zamestnancov našich rozpočtových a 

príspevkových organizácií v priemere o 2 percentá, ktoré sú zakontrahované 

v Kolektívnych zmluvách. V posledných rokoch aj kvôli hospodárskej kríze sa 

predikcia financií, ktoré dostávali obce a mestá, takmer nikdy nevyvíjala podľa toho, 

ako to prejudikovalo ministerstvo financií, vždy príjmy miest a obcí na SR boli nižšie, 

ale nielen kvôli kríze, ale napr. aj kvôli nezamestnanosti, resp. vždy došlo v priebehu 

roku k nejakému problému. Preto v rokoch 2013 a 2014 sa v návrhoch rozpočtu mesta 

zafixovali príjmy mestských častí na základe schváleného rozpočtu na rok 2012, 

v tomto roku sa posledný krát schvaľovali podielové dane pre MČ na základe počtu 

obyvateľov v nich. Výhodou bolo, čo bolo sľúbené, bolo aj dodržané a každý starosta 

vedel, akú sumu dostane. Nevýhodou bolo, že sa vytvorila určitá nespravodlivosť, 

pretože pohyb obyvateľov medzi MČ prebieha aj v súvislosti s výstavbou a prirodzenou 

migráciou obyvateľov. V tomto roku sa pri tvorbe a návrhu rozpočtu rozhodli, že sa 

vrátia k systému, ktorý bol doteraz schvaľovaný ako najobjektívnejší, t.j., mestské časti 

budú dostávať podielové dane podľa počtu obyvateľov. Do budúcna, resp. na ďalšie 

roky Rada starostov môže nájsť spoločný konsenzus a objem financií, ktorý je na 

podielové dane sa rozdelí ináč, ako napr. podľa návrhu p. starostu Gaja z MČ Sever, aby 

sa brala do úvahy rozloha MČ, starosta z MČ Staré Mesto poukázal na unikátnosť, ktorá 

je v akomkoľvek meste, ale aj iné návrhy. Dodal, že pokiaľ Rada starostov nájde 

objektívny parameter, s ktorým sa bude vedieť stotožniť, pre budúce obdobie sa do 

návrhu rozdelenia objemu podielových daní zakomponuje. V prípade, že rozpočet mesta 

nebude schválený, automaticky sa prechádza do krízového režimu a nastane rozpočtové 

provizórium a na svoje bežné výdavky každý mesiac môže mesto použiť jednu 

dvanástinu výdavkov schválených v minulom roku. Mesto má však rozličné dlhodobé 

záväzky, ktoré sa aj vo finančnom objeme vyvíjajú, sú to rôzne spolufinancovania 

europrojektov, prehry súdnych sporov, ktoré je nutné riešiť a zo zásady, ak rozpočet 

nebude schválený, nebude jednu dvanástinu sumy MČ posielať, lebo dopredu nevie 

predpokladať iné výdavky, ktoré vyplynú z neschválenia rozpočtu.   
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Ekonomické oddelenie magistrátu vychádzalo z aktuálneho počtu obyvateľov mesta 

podľa údajov Štatistického úradu k 31. 12. 2013, t.j. 239 797. Schválený rozpočet pre 

jednotlivé MČ na roky 2012, 2013 a 2014 bol v určitom objeme, vo výške 8 mil. eur 

a niečo. Preto pri príprave rozpočtu v tejto časti postupovali tak, že objem finančných 

prostriedkov, pre malé MČ podelilo počtom obyvateľov v malých MČ a to isté urobilo s 

veľkými MČ. Vznikol priemerný podiel na 1 obyvateľa vypočítaný zo sumy 

podielových daní poukázaných mestským častiam v roku 2014. Pri malej MČ podiel vo 

výške 107,88 eur a vo veľkej mestskej časti to vychádzalo na 22,74 eur. K týmto 

sumám sa pridalo 1,50 eur. Z objektívnych dôvodov majú špecifické postavenie MČ 

KVP, Dargovských hrdinov a Luník IX, kde boli v minulosti stanovené o niečo vyššie 

sadzby na 1 obyvateľa oproti priemeru. V absolútnych číslach zo všetkých MČ, z nich 

16-im vychádza navýšenie rozpočtu a 6-im MČ pokles, a to v MČ Šebastovce, Poľov, 

Myslava, Košická Nová Ves, Barca a Šaca. Ostatné, t.j. všetky veľké MČ majú nárast, 

ďalej Luník IX a z malých MČ to je Lorinčík, Džungľa, Kavečany, Pereš, Vyšné 

Opátske, Ťahanovce a Krásna.  

Druhá časť, ktorá sa v rozpočte pre MČ zobrazí, sú extra finančné prostriedky na 

investície, resp. na zlepšenie života MČ, podľa uváženia danej MČ, a to v objeme 30 tis. 

eur pre veľké MČ a v objeme 10 tis. eur pre malé MČ. Ďalej sú dve MČ, ktoré sú 

špecifické a dlhodobo financované z rozpočtu, a to MČ Juh a Staré Mesto, kvôli 

prevádzkovaniu špecifických činností, ktoré sú pre všetkých obyvateľov mesta, a to 

plavárne, kúpaliska Triton, ihriska, Löfflerovho múzea. Uviedol, že doteraz do sumy 10 

tis. eur nebola zaradená MČ Luník IX, teraz ale zaradená je, pretože nový starosta je 

prototypom pre ostatných obyvateľov tohto sídliska. Na sídlisku je čo robiť v súvislosti 

s osadami, nečistotou. V minulom volebnom období mesto za Luník IX splácalo jeho 

dlhy. Pozitívna informácia z konca roka 2014 je taká, že zo 408 bytov sídliska je 208 

bytov v takom systéme, ktoré majú elektrinu, platia za ňu, splácajú staré dlhy, majú 

nájomné zmluvy a platia. Skonštatoval, že pokiaľ sa im podarí do konca roka aj ostatné 

rodiny dostať do takého systému, tak bude mať nielen elektrinu, ale hlavne nebude 

vyrábať nové dlhy a staré bude splácať, čo je úlohou nového starostu, dopracovať sa do 

spomínaného stavu.  

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. 

 

p. Gaj, starosta MČ Košice – Sever: Otvoril tému príjem daní za psov, rozpočtované vo výške 

220 tis. eur na rok 2015, tak ako boli aj v roku 2014. V minulosti bola vízia mesta, že 50 

percent pôjde mestským častiam. Bol by rád, keby sa to ešte teraz dalo zapracovať alebo 

do budúcna. Ide mu o to, aby z týchto peňazí financovali všetky ostatné služby, ktoré sa 

týkajú venčovísk, ako prevádzky, nie ako investičná vec. V jeho MČ je lokalita Anička, 

ktorá je celomestského charakteru, preto by rád tému ohľadne psov riešil. 

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Ako starosta malej MČ, kde došlo k poklesu financií 

z podielových daní, ako informoval p. primátor, aj vie, prečo je tomu tak. V jeho MČ je 

investičná výstavba, kde veľa ľudí sa na trvalý pobyt neprihlásilo, a myslí si, že to je 

problémom viacerých malých MČ, že fyzicky ľudia sú v mestskej časti, ale podiel 

z dane odchádza do veľkej mestskej časti. Druhá vec je to, že v jednom z najväčších 

domovov dôchodcov, ktorý je v MČ, došlo k radikálnemu poklesu obyvateľov. Uviedol, 

že napriek týmto skutočnostiam, požiadal o to, aby sa rozpočet mesta prijal a schválil 

čím skôr, aby následne mohli prijať rozpočty na svojich mestských častiach, lebo 

provizórium vytvára problémy z titulu účtovníctva, daňových výkazov, atď. 
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p. Halenár, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Nadviazal na to, o čom hovoril jeho kolega pán 

starosta Gaj, ale jeho návrh je opačný. Ide mu o to, či by vedela Rada starostov 

uvažovať pre rozpočet roku 2016 so zrušením tejto dane. Pre jej zrušenie má dva 

argumenty. Predovšetkým, možnosť vyrubiť daň za psa bola daná v roku 1990 zákonom 

Národnej rady SR. Chytili sa jej všetky obce. Prvý benefit, ktorý vidí so zrušením dane 

za psa je čistota na zeleni. Argumentoval, že množstvo ľudí na Sídlisku KVP používajú 

daň za psa ako „barličku“ a nezbierajú po psíkovi trus. Aj pri jeho osobnom kontakte 

s občanmi mu inými slovami obyvatelia hovoria to: „Ja platím dane mestu, nech sa 

mesto stará, aby bolo čisto.“ Uviedol, že neberú do úvahy žiadne VZN mesta a ani 

miestny zákon o čistote. Druhý argument je, že množstvo starších ľudí a hlavne 

osamelých ľudí, vlastní psa, ako životného spoločníka. A myslí si, že práve starší ľudia 

nemajú bežne toľko peňazí, aby daň za psa ľahko zaplatili. V tejto súvislosti požiadal, 

aby ak sa do budúcna bude tvoriť program a zahrnie sa téma daň za psa, bol by za to, 

aby sa ako Rada starostov vyjadrila k tejto téme, prípade našli čo na strane výdavkov by 

vedeli ubrať v sume 220 tis., ktoré sú na strane príjmov. 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Požiadal p. primátora o vyjadrenie. 

 

p. Raši, primátor mesta – Ku venčoviskám uviedol, že daň za psa sa prakticky môže zrušiť, je 

to vec príjmov mesta a aj mestských častí. Môže to byť reálne v budúcom roku, ak sa 

dohodnú, v ktorých položkách sumu 220 tis. eur získajú, tak isto môžu polovicu z tejto 

sumy dať mestským častiam podľa projektov, ktoré predložia. V prvom rade, je to na 

dohode Rady starostov. Keď sa bude robiť operácia, ktorá bude z hľadiska príjmov 

mesta negatívna, potom sa dohodnú aj na tom, kde sa peniaze ušetria. V konečnom 

dôsledku, všetko ukáže až prax, či sa čistota zlepší, ľudia sa budú starať. Môže ale 

nastať aj presný opak.  

 K plánovaniu rozpočtu uviedol, že na venčoviská, na odpadkové koše, aj v minulosti 

boli peniaze vyhradené v objeme 50 tis. na mestské časti, čo predstavuje zhruba štvrtinu 

vyzbieraných peňazí a mestské časti ich nevyčerpali. Samozrejme, niektoré MČ ich 

čerpať nemusia, ako napr. v malej MČ Šebastovce, lebo psíkovia sú pri rodinných 

domoch, ale máloktorá veľká MČ žiadala o finančné prostriedky. V tomto roku je návrh 

30 tis. eur a bude rád, ak sa peniaze použijú, na základe jednotlivých projektov MČ.  

 Dodal, že ak zo strany Rady starostov dôjde k dohode, v budúcom roku vedia to zmeniť, 

napr. že pol sumy z výberu dane bude dané MČ, ale určite to bude podľa projektov, aby 

financie išli v prospech MČ, ktoré im pomôžu. Taktiež sa dá uvažovať o zrušení tejto 

dane, ale chce to úvahu, čo to reálne prinesie do života v každej jednej MČ. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: V rámci rozpočtu mesta v Programe 5: Doprava, 

Podprogram 2: Dopravná infraštruktúra, Dopravné stavby, tam v rámci nich je uvedená 

aj prepojovacia komunikácia medzi Perešom a Lorinčíkom, na ktorú je naplánovaná 

suma 300 tis. eur. Opýtal sa, ak by došlo k nepredvídaným okolnostiam a komunikácia 

v tomto roku nebude realizovaná, či sa financie nemôžu použiť na výstavbu chodníka na 

ulici Bystrická.  

 

p. Raši, primátor mesta – Prerokovať to s riaditeľom magistrátu a odbornými útvarmi, ale 

najprv musí byť rozpočet schválený. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Je rád, že pri tvorbe rozpočtu sa zohľadňuje stav 

podľa počtu obyvateľov prihlásených k trvalému pobytu v danej MČ. 

 



6 
 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Ukončil rozpravu. Predniesol návrh uznesenia: Rada 

starostov v Košiciach schvaľuje Programový rozpočet mesta Košice na roky 2015 – 

2017 a odporúča ho Mestskému zastupiteľstvu v Košiciach prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 3 - za: 21, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené.  

 Poďakoval sa vedeniu mesta Košice za ich účasť na rokovaní. 

 

Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa 19.01.2015 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Opýtal sa starostov MČ, či z bodov, ktorých bolo 56, sú 

body, o ktorých chcú diskutovať samostatne. 

 Žiadne návrhy zo strany starostov neodzneli, preto ukončil rozpravu a predniesol návrh 

na uznesenie: Rada starostov v Košiciach berie na vedomie prerokované materiály 1. 

Mestskej rady v Košiciach zo dňa 19.01.2015. 

 

Hlasovanie č. 4 - za: 22, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené.  

- - - 

 

Bod č. 4 

Rôzne 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Všetkým starostom bol písomne rozdaný Rokovací 

poriadok Rady starostov. Požiadal Referát samosprávnych orgánov, aby starostom bol 

doručený aj v elektronickej forme. Noví starostovia, ale aj staronoví, aby si ho 

naštudovali a podľa potreby, by ho aktualizovali aj napr. kvôli legislatívnych zmenám, 

na najbližšom rokovaní RS.  

 Uviedol, že na p. primátora sa obrátil Cyril Ďurišin, ktorý je predsedom Rady seniorov, 

zriadená primátorom mesta a prosí o prizvanie na rokovanie RS, aby sa predstavili 

a krátko informovali o činnosti Rady seniorov. Starostovia súhlasili s tým, aby sa tomu 

venovali na najbližšom rokovaní RS. 

 Otvoril bod. 

 

p. Halenár, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Starostov informoval o svojom hlasovaní pri 

rozpočte mesta. Uviedol, že nedá sa, aby sa rozdelil na dvoch ľudí, pretože dlhé roky pri 

rozpočte mesta, ako poslanec MZ, má problém s Podprogramom 5: Mestská verejná 

doprava, kde je naplánovaná suma 16,5 mil. eur. Chcel tým povedať to, že ak správne 

porozumel p. primátora pri bode rozpočet mesta, tak mestským častiam v roku 2015 

z príjmov mesta bude rozdelených 8 mil. eur. Suma pre DPMK vo výške 16,5 mil. eur, 

ktorú každý rok mesto poskytuje, padá do nedohľadnej priepasti a hospodársky 

výsledok dopravného podniku je dlhé roky v strate. Chcel tým povedať to, aby si našli 

silu a čas, aby vedeli zanalyzovať stav a pokúsiť sa dať víziu do budúcna spomínanej 

mestskej firme, aby podľa plánu sa z dotácie pokúsili ukrajovať tak, aby následne MČ 

mohli dostávať väčšiu čiastku z rozpočtu. To uviedol pre vysvetlenie, prečo sa pri 

hlasovaní o schválení rozpočtu mesta Košice „zdržal“. 

 Ďalej by uvítal, keby si Rada starostov okrem témy daň za psa, našla čas na rozpravu 

o rôznych VZN mesta Košice, ktoré sú platné pre mesto a niektoré mestské časti majú 
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svoje platné VZN, ktoré sú odvodené od mestských. Myslí hlavne na VZN o čistote, 

v ktorom sa spomína aj hluk, hlavne hluk z pyrotechniky. Podľa súčasného platného 

zákona Národnej rady, ten značne rozvoľňuje používanie pyrotechniky a obáva sa, že 

by to mohlo mať dopad na spokojnosť ľudí. To je z jeho strany návrh pre predsedu 

Rady starostov pre tvorbu programu do budúcna, aby sa aj takej téme mohli venovať. 

 Obrátil sa na kolegov starostov z veľkých MČ o pomoc v súvislosti s ich skúsenosťou 

pri výbere certifikovaného dodávateľa pre verejné obstarávanie, ako postupovali, koho 

vybrali, pretože jeho mestská časť momentálne toto rieši. 

 

p. Jakubov, predseda Rady starostov: Rokovací poriadok RS bol novelizovaný ešte počas 

predsedovania Rudolfa Rešteia a mali by sa stretávať minimálne raz za dva mesiace. 

Odporúčal by však, aby sa zo začiatku stretávali raz za mesiac, bolo by to vhodné bez 

ohľadu na to, že cyklus mestských zastupiteľstiev nie je raz za mesiac. Je to na 

rozhodnutí ich samých, ale je to príležitosť, najmä aj pre nových starostov, otvoriť 

riešenie niektorých problémov, tak ako spomínal pán starosta Halenár, lebo si myslí, že 

na každej mestskej časti sú tie problémy iné.  

Starostovia sa dohodli, že sa budú stretávať vždy po rokovaniach Mestskej rady 

v Košiciach, spravidla týždeň po jej uskutočnení, t. j. v utorok o 8,30 hod. a 7 dní pred 

plánovaným rokovaním Rady starostov bude rozoslaná elektronickou formou pozvánka 

s programom rokovania. 

- - - 
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Záver rokovania 

 

Predseda Rady starostov v Košiciach Ján Jakubov ukončil 1. rokovanie Rady starostov 

v Košiciach a poďakoval sa prítomným starostom za ich účasť, ktorá bola 100 percentná 

a poprial im do nového roka veľa úspechov a zdravia. 

 

 

 

 

 

 

 

     

   Ing. Ján Jakubov 

 predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 21.02.2015 

Za správnosť: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Ing. Ján Nigut ............................................................... podpísal dňa: 17.03.2015 

 

 

Mgr. Ľubomír Grega …................................................. podpísal dňa: .................................... 
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